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a r m a n m e l i . i r

 رکورد تاریخی یوکیچ  
 NBA در پلی آف

فوق ستاره صربستانی تیم بسکتبال دنور 
گتس رکوردی تاریخی را در مرحله پلی آف  نا
لیگ NBA به ثبت رساند. دوشنبه شب گذشته 
گتس در  تیم های لس آنجلس لیکرز و دنور نا
ادامه دور نخست مرحله پلی آف لیگ بسکتبال 
NBA برای دومین بار به مصاف یکدیگر رفتند که 
در پایان »نیکولا یوکیچ«، فوق ستاره صربستانی 
، رکورد بی نظیری را در تاریخ به نام خودش  دنور
ثبت کرد. در این دیدار حساس با وجود برتری ۲۰ 
گتس  کثر دقایق بازی، دنور نا امتیازی لیکرز در ا
با درخشش »جمال ماری« و »نیکولا یوکیچ« به 
بازی برگشت و در نهایت ضمن جبران اختلاف 
ج شد.  ۲۰ امتیازی، ۱۰۱ - ۹۹ پیروز از زمین خار
 ، در این دیدار نیکولا یوکیچ با کسب ۲۷ امتیاز
۲۰ ریباند و ۱۰ پاس گل و دو توپ ربایی، به اولین 
بازیکن تاریخ لیگ NBA در مرحله پلی آف تبدیل 
شد که با چنین آمار درخشانی موفق به ثبت 

تریپل دبل می شود. 

ویژه

گفتوگو

حمیدرضا بابایی پیشکسوت تیم فوتبال 
استقلال و کارشناس فوتبال در مورد نتایج این 

تیم در رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
     درباره پیروزی تیم فوتبال استقلال مقابل 

شمس آذر چه نظری دارید؟
خسته  بازیکنان  به  و  بود  مهمی  پیروزی 
نباشید می گویم، اما در اواخر بازی چیزی نمانده 
بود تا تمام تلاش های تیم بر باد برود. در کل 
خوشحالم که یکی از موانع مهم در راه قهرمانی 
را با برد پشت سر گذاشتیم. این بازی کمی بیشتر 
طول می کشید به نظرم می توانست اتفاقی تلخ 
خ دهد. دفاع استقلال در این  برای استقلال ر
فصل با تغییرات زیادی روبه رو بود، مصدومیت ها 
و محرومیت ها باعث شد که ثبات در ترکیب 
استقلال وجود نداشته باشد، اما نکونام به خوبی 
توانست با این مشکلات کنار بیاید و با وجود اینکه 
دستش خالی بود توانست بازیکنان را با یکدیگر 
هماهنگ کند. شمس آذر تیم تازه لیگ برتری 
است و در این مقطع تمام تلاش خودشان را 
می کنند تا در لیگ عملکرد خوبی داشته باشند. 
خداراشکر توانستیم بازی را با برتری پشت سر 

بگذاریم. 
کتور برگزار   آینده آبی پوشان مقابل ترا

می شود!
کتور همیشه در تبریز یک عملکرد دیگری   ترا
از خود نشان می دهد. هرگز نباید به این فکر 
کتور وضعیت خوبی ندارد، چرا که در  کنیم که ترا
ک تر از گذشته  این شرایط ممکن است خطرنا
ظاهر شوند. تیم هایی که مربی خود را از دست 
می دهند با یک طرز تفکر و عملکرد جدید مقابل 
گر روحیه خوبی داشته  حریفان قرار می گیرند و ا
باشند قطعاً می توانند در بازی آینده مقابل 
استقلال زهردار ظاهر شوند. کادرفنی استقلال 
باید به خوبی این تیم را آنالیز کنند و روی خط 
دفاعی بیش از پیش کار کنند تا خلاء های موجود 

در دفاع مرتفع شود. 
    درباره خصوصی شدن استقلال و انتقال 
مالکیت این تیم به هلدینگ خلیج فارس، نظر 

شما چیست؟
 انتقال مالکیت استقلال یک اتفاق موثر و بزرگ 
در فوتبال کشور بود. این اتفاق باعث می شود 
که در آینده استقلال حرفه ای تر از گذشته شود 
و امیدوارم که مشکلات این باشگاه که ریشه در 
کارآمدی برخی مدیران گذشته این تیم داشته  نا
حل و فصل شود. این کار باید خیلی قبل تر اتفاق 
می افتاد و از الان نمی شود درباره چیزی نظر داد، 
زیرا باید اول تغییرات را ببینیم و پس از آن نسبت 

به آن نظر دهیم. 

بابایی: 
دست نکونام 

خالی بود

 کارت بازی حامد حدادی  
صادر نشد 

شده،  ح  مطر شائبه های  طبق  ایسنا: 
فدراسیون بسکتبال غرب آسیا از صدور کارت 
بازی برای حامد حدادی جلوگیری کرده  است. 
روز دوشنبه گذشته در خبری اعلام شد که تیم 
بسکتبال شهرداری گرگان، برای تقویت خود 
جهت حضور قدرتمند مقابل نماینده لبنان 
در فینال مسابقات سوپر لیگ غرب آسیا، با 
کراتی داشته و قصد داشته  حامد حدادی مذا
این ستاره کهنه کار بسکتبال ایران را به ترکیب 
خود اضافه کند. دیروز اما مشخص شد که با 
وجود توافق حامد حدادی با نماینده ایران 
در آسیا، این امکان وجود ندارد که اسطوره 
بسکتبال ایران در ترکیب شهرداری به میدان 
برود و هاشمی باید با بضاعتی که در اختیار دارد 
گردانش را  مقابل نماینده قدرتمند لبنان شا
راهی میدان کند. طبق خبرهای موجود، دلیل 
این اتفاق قوانین وابا )فدراسیون بسکتبال غرب 
آسیا( است. در خبرها اعلام شده که وابا پس از 
درخواست شهرداری گرگان برای صدور کارت 
بازی حامد حدادی، به مسئولان این باشگاه 
اعلام کرده که حدادی به دلیل بازی کردن در 
تیم ملی ایران و بازی نکردن در لیگ ایران برای 
شهرداری، سهمیه بازیکن خارجی محسوب 
نمی شود. بنابراین امکان صدور کارت بازی برای 

این فوق ستاره وجود ندارد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
 ایسنا: سردار آزمون در نخستین فصل حضورش در رم با 
آنکه مدتی را به خاطر حضور در جام ملت های آسیا و همچنین 
آسیب دیدگی از دست داد ولی عملکرد خوبی برای جالوروسی 
داشت و علاوه بر زدن سه گل، هماهنگی خوبی با پائولو دیبالا و 
کو داشت. سردار طوری در رم خوش درخشید که سران  روملو لوکا
این تیم در زمستان بلوتی دیگر مهاجم شان را راهی فیورنتینا کرده و 
کید کردند قصد دارند قرارداد بازیکن ایرانی شان را برای فصل بعد  تا
تمدید کنند. آزمون در شرایطی راهی رم شد که مصدومیتش باعث 
شد آمادگی کاملی نداشته باشد و چندین هفته طول کشید تا کم کم 
به ترکیب برسد. مصدومیت آبراهام و حضور غیر موثر بلوتی باعث 
عصبانیت هواداران رم شده بود و به همین خاطر مورینیو تصمیم 
گرفت این بازیکن ایرانی را بخرد. او در دیدار برابر لچه اولین گلش را 
به ثمر رساند و در ادامه دو بار نیز زیر نظر دروسی برای رم گلزنی کرد. 

بیــنالمــلل
  جان تری، کاپیتان پیشین چلسی جدیدترین بازیکنی سد 
که به تالار مشاهیر لیگ برتر اضافه شده است. تری تمام دوران 
فوتبالش را در چلسی گذراند و افتخارات زیادی در این تیم کسب 
کرد و از محبوبیت بالایی بین هواداران تیمش برخوردار است. 
جان تری درباره دوران فوتبالش گفت: معمولاً پیش نمی آید 
که یک بازیکن برای مدت طولانی در یک باشگاه بماند. من 
اولین بار در ۱۴ سالگی به چلسی آمدم و بلافاصله احساس کردم 
که در خانه خودم هستم. ورزشگاه را تمیز می کردم، توالت ها را 
تمیز می کردم، لباس ها را می شستم و تقریباً همه کارها را انجام 
می دادم. به گزارش دیلی میل، تری از سال ۱۹۹۸ تا ۲۰۱۷ برای تیم 
اصلی چلسی بازی کرد. در جریان این سال ها، ملی پوش پیشین 
انگلیس به مصاف انبوهی از بهترین مهاجمان لیگ برتر رفت و در 
صحبت هایی چهار مهاجم بزرگی که برابر آن ها به میدان رفت را 
معرفی کرد و گفت: تیری آنری بهترین بازیکنی بود که مقابلش قرار 
گرفتم. بیش از هر کسی از آنری می ترسیدم. بعدی باید وین رونی 
باشد. او بازیکن بزرگی بود و آنچه در فوتبال به آن رسید، باورنکردنی 
بود. او فوق العاده بود. در تیم ملی هم کنار رونی بازی می کردم و 
شناخت خوبی از او داشتم. هم چنین می توانم بگویم رویارویی 
گوئرو و هری کین هم دشوار بود. آنری ستاره پیشین  با سرخیو آ
آرسنال با به ثمر رساندن ۲۲۸ گل در ۳۷۷ بازی با توپچی ها، یکی 
از بهترین مهاجمان تاریخ لیگ برتر شناخته می شد. این مهاجم 
فرانسوی در طول دوران حضورش در لیگ برتر انگلیس، در 
مجموع ۱۵ بار با تری روبه رو شد. تری در پایان عنوان کرد قهرمانی 
تیمش چلسی در فصل ۲۰۰۵- ۲۰۰۴، جایی که این تیم تنها ۱۵ گل 
در ۳۸ بازی دریافت کرد، به همان اندازه چشمگیر بود که آرسنال 

یک فصل را بدون شکست پشت سر گذاشت.

خمس: یک لحظه هم در ایران احساس عدم امنیت نداشتم
کتور  ترا فوتبال  تیم  پیشین  سرمربی 
ضمن بیان اینکه حتی یک لحظه هم در 
ایران احساس عدم امنیت نداشته است، 
در  همیشه  هوادارانش  و  کتور  ترا گفت: 
کو خمس، سرمربی  قلب من هستند. پا
به  گذشته  هفته  سرانجام  اسپانیایی 
کتور پایان داد و  حضور ۴۹۵ روزه خود در ترا
رسماً از این تیم جدا شد. خمس که دوران 
کتور پشت سر گذاشت در  متفاوتی را در ترا
گفت وگو با خبرگزاری تسنیم درباره آنچه در 
این مدت تجربه کرد به صحبت پرداخت. 

    از تجربه زندگی و کار در ایران راضی 
بودید؟

ایران  در  مثبتی  فوق العاده  تجربه 
داشتم، چه به لحاظ کاری و چه زندگی. 
قبل از اینکه ایران را ببینم تصویر خیلی 
کشور داشتم ولی برایم  مبه همی از این 

تجربه فوق العاده و فراموش نشدنی شد. 
    رفتار مردم تبریز با شما چگونه بود؟

تبریز  مردم  بی نظیر  مهمان نوازی  از 
ما  با  آنها  رفتار  می کنم.  تشکر  بسیار 
فوق العاده بود؛ پُر از عشق و احترام. این 
غربت  احساس  چون  بود،  مهم  خیلی 
خیلی  خداحافظی  ما  برای  نمی کردیم. 
از  پُر  که یک سال و نیم  سخت بود چرا
محبت داشتیم و جمع شدن اشک در 
چشم من و دستیارانم و مسئولان تیم و 

اطرافیان مشهود بود. 
ح      این سؤال ها را از این بابت مطر
کردیم که برخی رسانه های خارجی اعلام 
کردند شما حس مثبت و امنیت در تبریز 

نداشتید. 
امنیت  عدم  حس  لحظه  یک  حتی 
نداشتم. همیشه جو تبریز و ایران را امن 
می دیدم و از این نظر بسیار خوشحال 
بودم. تنها دغدغه من نگرانی خانواده ام و 

مسائل خانوادگی بود. 
    دوباره به ایران بازخواهید گشت؟

که دوست دارم برگردم.  معلوم است 
ولی  است.  من  ذهن  در  همیشه  ایران 
صادقانه بگویم فکر نمی کنم در تیمی غیر 
کنم. شاید  کتور بخواهم مربیگری  از ترا
چون که بیش از حد با باشگاه و دوستم 
آقای زنوزی و مدیر باشگاه و هواداران 
کتور از نظر عاطفی  بی نظیر و بی شمار ترا
درگیر بوده و هستم. آقای زنوزی همانند 

یکی از اعضای خانواده ام بود. 
حقوق  تنها  که  دارد  حقیقت   
را  قرارداد  فسخ  زمان  تا  ماهانه تان 

دریافت کرده و هیچ غرامتی نگرفته اید؟
بله فقط حقوقم تا روزی که کار کردم را 

گرفتم و هیچ غرامتی دریافت نکردم. 
    چه پیامی برای هوادار ان در ایران و 

کتوری ها دارید؟ البته ترا
کتور و هوادارانش همیشه در قلب  ترا
من هستند. صادقانه بگویم حق فوتبال 
کنار  ایران بهترین هاست. باید همه در 

به  تبدیل  را  ایران  لیگ  تا  بجنگند  هم 
که هم  کنند؛ چرا  یکی از برترین لیگ ها 
ظرفیتش موجود است هم حق فوتبال 

ایران و هوادارانش است. 

روی کاغذ بازی های پرسپولیس 
به قهرمانی ساده تر است 

گذاری دو باشگاه  خدا را صد هزار مرتبه شکر که بالاخره وا
پرطرفدار سرخابی از طریق فرابورس اجرایی شد و بعد از سالیان 
دراز شاهد این خواهیم بود که این دو باشگاه بدهی نخواهند 
داشت. قرمز و آبی در کل ایران طرفدار دارند و خیلی از مردم عزیز 
کشورمان به این دو باشگاه عرق دارند. وقتی خطر حذف از آسیا 
وجود دارد و پیش از این هم چنین تجربه تلخی داشتیم، امیدوارم 
گذاری این دو باشگاه دیگر شاهد حذف آنها از معتبرترین  که با وا
مسابقات باشگاه آسیا نباشیم. وجود استقلال و پرسپولیس در 
کورس قهرمانی به خصوص اینکه یکی از آنها این فصل قهرمان 
می شوند و دیگر تیم ها شانسی ندارند، جذابیت مسابقات را بیشتر 
کرده، هر چند خیلی بهتر بود تا هفته پایانی دو سه تیم دیگر هم از 
شانس قهرمانی برخوردار بودند تا سطح مسابقات بالاتر باشد. 
برنامه ریزی بهتری که این دو تیم داشتند باعث شد تا سپاهان، 
کتور و ملوان نتوانند با آنها در کورس باقی بمانند. شرایط هر  ترا
دو تیم بسیار خوب است، در دفاع و حمله و میانه زمین منسجم 
هستند و حساب شده در هر بازی وارد زمین می شوند. روی کاغذ 
بازی های پرسپولیس برای رسیدن به قهرمانی ساده تر به نظر 
می رسد ولی مطمئن باشید استقلال هم کم نمی آورد و برای حفظ 
صدر جدول و کسب قهرمانی با تمام توان بازی می کند. امیدوارم 
هر دو تیم فصل آینده از اعتبار و آبروی فوتبال ایران در آسیا دفاع 
کنند. استقلال فرصت قهرمانی را در جام حذفی از دست داده و 
انگیزه های پرسپولیس دو چندان است. فصل قبل پرسپولیس با 
قهرمانی در لیگ برتر و جام حذفی فاتح سه گانه شد و این فصل 
هم انگیزه زیادی دارد. پرسپولیس برای ثبت در تاریخ و شادی 
هواداران خود به راحتی پا پس نمی کشد و با همه توان برای 
گر  قهرمانی تلاش خواهد کرد. مطمئناً استقلال و سپاهان هم ا
شرایط پرسپولیس را داشتند برای فتح سه گانه همه توان خود را 
می گذاشتند. تزلزل مدیریت در سپاهان بعد از خروج محمدرضا 
کت از سمت مدیرعاملی رخ داد. با وجود آنکه هفته ها برنده  سا
نشد، اما در حال حاضر تیم سوم جدول است و این موضوع نشان 

گهانی نگذاشت مدعی قهرمانی باقی بماند.  می دهد غفلت نا

محمدرضامهدوی
کارشناسفوتبال

آرمان ملی: تیم فولاد که در فصل گذشته نماینده ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا بود در این فصل وضعیت مساعدی 

ندارد. 
    تغییرات 

و  استقلال  باشگاه  دو  کنار  در  خوزستان  فولاد  تیم 
پرسپولیس، تنها تیم های ایرانی  هستند که تمامی جام های 
، قهرمانی جام  ، قهرمانی لیگ برتر داخلی فوتبال ایران اعم از
حذفی و همچنین قهرمانی سوپرجام ایران را کسب کرده اند. 
برخلاف فصول گذشته خوزستانی ها در این فصل در شرایط 
خوبی قرار ندارند. فولادی که در فصل گذشته نماینده ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا بود و تا مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
کنون با ۲۱ امتیاز در رده  قهرمانان آسیا پیش رفته بود هم ا
سیزدهم جدول قرار دارد و تنها ۲ امتیاز تا منطقه سقوط 
فاصله دارد. بعد از جدایی غیرمنتظره جواد نکونام از فولاد 
در آستانه دیدار تاریخی این تیم با الهلال عربستان در لیگ 
قهرمانان آسیا، مدیران این باشگاه هدایت این تیم را به 
علیرضا منصوریان سپردند. با وجود مخالفت های فراوان از 
سوی هواداران فولاد لیگ بیست و سوم را نیز با این مربی آغاز 
کرد و بعد از هفته چهارم و شکست سنگین این تیم مقابل 
ملوان بندرانزلی، منصوریان از هدایت فولاد برکنار شد. این 
باشگاه در شرایطی سرمربی خود را اخراج کرد که آنها باید به 
مصاف پرسپولیس تهران می رفتند از همین رو مدیران فولاد 
اولی گلادیسون مربی بدنساز این تیم را به صورت موقت به 
عنوان سرمربی این تیم انتخاب کردند تا در بازی با قرمزها 
روی نیمکت این تیم قرار گیرد. بعد از این دیدار ایگناسیو 
مارتینز ۵۹ ساله اسپانیایی که سابقه حضور در الچه، لوانته 
کارنامه خود دارد به صورت رسمی سرمربی  و آلمریا را در 
فولادی ها شد. فولاد با مارتینز نیز نتوانست شرایط خود را 
بهبود ببخشد و بعد از عملکرد سینوسی این تیم و حذف از 
رقابت های جام حذفی در نخستین مرحله و بعد از کش و 
قوس های فراوان این مربی اسپانیایی بعد از ۶ ماه حضور 
در فولاد از این تیم جدا شد. باشگاه به رغم فرصتی که بابت 
تعطیلی لیگ داشت نتوانست با گزینه مطلوبی به جمع بندی 
برسد تا احمد آل نعمه مربی این تیم به صورت موقت سرمربی 
مردان دیار کارون شود. ایرنا در ادامه نوشت: در روزهای 
پایانی سال ۱۴۰۲ باشگاه فولاد در تصمیمی غیرمنتظره عبدا... 

ویسی را به عنوان سرمربی جدید این تیم انتخاب کرد. این در 
شرایطی بود که ویسی در ابتدای فصل هدایت صنعت نفت 
آبادان را برعهده داشت و در نیم فصل دوم از سمت خود 
استعفا داد. این تیم با ویسی نیز هنوز نتوانسته نتایج مطلوبی 
کنون در خطر سقوط دارد و این موضوع باعث  را کسب کند و ا

خشم هواداران این تیم شده است. 

    نظر ویسی 
عبدا... ویسی در نشست خبری پیرامون آخرین وضعیت 
تیم فولاد، درباره قرارداد سلجوقی که چندین سال است در 
فولاد حضور دارد اما هفت دقیقه به میدان رفته است، گفت: 
این لیستی که از طرف مربیان پیشین بسته شده برای من 
گر آقای منصوریان می دانست من  قابل احترام است چون ا
می خواهم بیایم شاید به من زنگ می زد و می گفت عبدا... 
فلان بازیکن به درد تو می خورد یا خیر. هر مربی با نظر خودش 
یار می گیرد ولی گاهی من یک بازیکنی را می خواهم که شاید 
نیاید. یک مربی با تفکرات خودش بازیکن می گیرد. شاید 
سال دیگر باشم ۱۰ تا بازیکن را نخواهم. نمی توانم بگویم که 
این بازیکنان چرا هستند و نیستند. او افزود: اینکه من اینجا 
هستم، آخرین گزینه من بودم. من نمی خواستم بیایم چون 
اذیت بودم و اوضاع و احوال مردم خوزستان مناسب نبود. 
نمی خواستم در این وضعیت دخیل باشم ولی دکتر )بهرام 
رضاییان( برای من بسیار قابل احترام است و کارکشته فوتبال. 
هیچ بهانه ای نمی آورم و نمی گویم که این تیم بد بسته شده 
و گذشته چه اتفاقی افتاده است. الان رو به جلو باید برویم. 
بسیار مهم است که به مجموعه کمک کنیم. از گذشته حرف 
زدن دردی را دوا نمی کند. او ادامه داد: دیروز در جلسه 
هیات مدیره کارخانه بودم و از من برای سال آینده برنامه 
خواستند. شش بازی باقیمانده از زن و بچه و خانواده ام 
هم مهمتر هستند. فقط به این بازی ها فکر می کنیم. اینقدر 
کارمان سخت است و هیچ تایمی برای آینده نداریم. فعلا این 
شش بازی حیات ما است. فعلا تیم را نگهداریم من با تمام 

وجود در خدمت شما هستم. 

    صحبت مدیرعامل
بهرام رضاییان، مدیرعامل فولاد در یک نشست خبری 

پیرامون آخرین وضعیت تیم فوتبال فولاد خوزستان در 
لیگ بیست و سوم درباره عقد قرارداد با رحمتی و شکایت 
او از باشگاه فولاد گفت: با توجه به بحث هایی که پیش آمد 
آقای رحمتی جزو گزینه های سرمربیگری باشگاه بودند و با 
کره هم کردیم. پیش قرار داد نوشته شد. ایشان روی  هم مذا
قراردادش بحث داشت و گفت یکسری از بندها را از قرارداد 
کراتی  حذف کنید. او افزود: با آقای عارف نیا مدیر حقوقی مذا
انجام می دادند. من با آقای عارف نیا صحبت کردم. گفتند 
که قرارداد و پیش قراردادی را به ایشان دادیم. آقای رحمتی 
گفتند به شما خبر می دهم و بعد برای جلسه رفتند تهران 
کنون نه شکایتی دست ما رسیده و بحثی نبوده است.  اما تا
من خودم با آقای رحمتی صحبت کردم. چیز خاصی نبوده 
است. مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان خاطرنشان کرد: 
هیچ کسی دوست ندارد خودش را به جایی برساند که انگ 
مدیریت ناموفق بخورد و مورد هجمه قرار بگیرد. این تیم 
با نظر سرمربی تیم بسته شد و در هیات رئیسه فدراسیون 
شد.  مصوب  تیم ها  همه  برای  سقف  تعیین  نیز  فوتبال 
سقف فولاد خوزستان از خیلی از تیم های لیگ برتری بالاتر 
بود و شرکت فولاد و باشگاه کلیه مبالغ برای رعایت سقف 
قراردادها را در نظر گرفته و پرداخت کرده است. باشگاه و 
شرکت فولاد نهایت همکاری را با تیم بزرگسالان فولاد داشته 
است اما اینکه چرا تیم به وضعیت دچار شده است، نظرات 
درباره این موضوع مختلف است که من به مسائل فنی وارد 
نمی شود و البته الان شرایط برای انجام این کار نیست و 
باید بپذیریم موقعیت فولاد این است و همه کمک کنیم 
تا دل خوشی مردم خوزستان ادامه داشته باشد. وی در 
کنش به این سوال که برخی معتقدند در مدتی که شما در  وا
باشگاه فولاد مشغول به فعالیت هستید، یکسری تصمیمات 
احساسی مثل اخراج مارتینس گرفته شده است، نظر شما 
در این زمینه چیست؟ عنوان کرد: بعید می دانم احساسی 
می کنم.  دفاع  مارتینس  درباره  تصمیمم  از  من  باشد. 
حضور  درخصوص  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
بانوان در ورزشگاه، گفت: این یک الزام برای ما بود. چنانچه 
در ورزشگاه آزادی شروع شد و به دیگر ورزشگاه ها سرایت 
کرد. ورود بانوان می تواند اتفاق خوبی برای باشگاه های 

خوزستان باشد. 

تغییرات زیاد در باشگاه خوزستانی 
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